
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 26.04.2023 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Dyskusja nad kwestiami związanymi z Gminnym Ośrodkiem Sportu.  

6. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji.  

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia został 

zatwierdzony jednomyślnie.  

 

Ad. 5.  

Przewodnicząca J. Radzięda przypomniała, że GOS K. Kustoń przysłała dane finansowe o które została 

poproszona. Wszyscy członkowie komisji otrzymali ww. dane.  

GOS K. Kustoń przedstawiła sprawozdanie z planu finansowego i to, co działo się na obiektach GOS w 

2022 roku wymieniając odbyte imprezy, remonty, inwestycje i kontrole.  

Radny M. Jankowiak zapytał w jaki sposób można byłoby ulepszyć drugie boisko w Złotkowie (używane 

do treningów)? GOS. K. Kustoń oznajmiła, że boisko w Złotkowie jest bardzo oblegane i dodatkowo 

klub ma podpisaną umowę z klubem Rokita Rokietnica (boisko klubu z Rokietnicy jest remontowane). 

Pani dyrektor widzi konieczność, aby boisko treningowe było ulepszone. Do tej pory było tam 

wykonywanych mało czynności. W najbliższym czasie będzie przeliczany budżet związany z nadwyżką 

związaną z kosztami energii i zdaniem pani Kustoń uda się wygospodarować środki po to, żeby boisko 

nawieźć oraz kilka razy zwertykulować. Pani dyrektor przeszacuje i przedstawi propozycję jak by to 

miało wyglądać.  

W odpowiedzi na pytanie radnego M. Jankowiaka dotyczące możliwość ulepszenia boiska w Złotkowie 

już na początku maja (w związku z organizacją imprez 20-21 maja i 03-04 czerwca br.) pani Kustoń 

odpowiedziała, że należy to zrobić w najbliższym czasie.  

Radny M. Jankowiak poprosił o zakup wózka do malowania linii farbą na boiska w Złotkowie. GOS K. 

Kustoń zasugerowała, że jak najbardziej pan radny może złożyć wniosek w tej sprawie.  

Przewodnicząca J. Radzięda mówiąc o tabeli: koszty utrzymania obiektów w 2022 roku wskazała kwotę 

170 tys. zł i zapytała jakiego typu są to usługi? GOS. K. Kustoń odpowiedziała, że są to umowy ze 

wszystkimi podmiotami zewnętrznymi, serwisy oraz usługi transportowe zarówno na basenie jak i w 

hali.  



GOS K. Kustoń podała przychody wynikające z działalności hali: przychody planowane ogółem – 

3 071 000 zł, wykonane 3 153 700 zł, w tym dotacja 2 177 552,05 zł. Z danych wynika, że hala w tej 

chwili na siebie zarabia. Wynik finansowy basenu: przychody planowane ogółem – 6 826 000 zł, 

wykonanie 6 502 000 zł, w tym dotacja 1 776 090 zł.  

Przewodnicząca J. Radzięda przypomniała, ze niebawem SP1 będzie miała swoją salę gimnastyczną          

i zapytała co się będzie w tym czasie (od 08.00 – 14.00/15.00) działo z GOS? GOS K. Kustoń 

odpowiedziała, że Ośrodek będzie szukał klientów i poinformowała, że w kolejce są szkoły prywatne 

będące w tej chwili na liście rezerwowej. Odpowiadając na pytanie dotyczące sali gimnastycznej przy 

ul. Konwaliowej pani dyrektor poinformowała, że GOS dozoruje tę salę wraz z boiskiem po godz. 15.00. 

Radny R. Rozwadowski zapytał o możliwość skorzystania z obiektów GOS w ramach organizowanych 

przez zarząd osiedla Suchy Las zajęć nauki jazdy na rolkach. Pani Kustoń odpowiedziała, że GOS nie 

dysponuje wolnymi godzinami. 

Na pytanie dotyczące Fit Athletica GOS. K. Kustoń odpowiedziała, że na razie jeszcze do działalności 

Ośrodek dokłada środki, ale z roku na rok działalność wygląda lepiej. Poszerzane są usługi i zajęcia. Jest 

też przygotowana oferta w ramach Karty Mieszkańca – wydłużenie czasu pobytu na basenie i okresu 

w ramach terminu trwania karnetu. Radny G. Słowiński zauważył, że widząc program Karty Mieszkańca 

ta oferta dla mieszkańca będzie promocyjna, ale nie koniecznie dla mieszkańca gminy Suchy Las. Będzie 

to zniżka, ale nie zniżka – dać coś, ale jednocześnie zabrać. Radny obawia się, że będzie to dotyczyło 

wszystkich usług gminnych.  

GOS K. Kustoń omówiła plany inwestycyjne na rok 2023 i przedstawiła plany dotyczące założenia 

fotowoltaiki. Jeśli chodzi o fotowoltaikę, to GOS jest na początku ścieżki. Okazał się to bardziej złożony 

problem, niż wydawało się na początku. GOS ma wstępną koncepcję fotowoltaiki dla hali i zwrócił się 

do gminy o zabezpieczenie środków na wykonanie projektu. Gmina będzie przeprowadzać tę 

inwestycję, ponieważ GOS nie osiada osobowości prawnej i nie może ubiegać się o środki zewnętrzne 

na tę inwestycję. Gorzej sytuacja wygląda na basenie, gdzie został przeprowadzony audyt energetyczny 

i od momentu rozpoczęcia ogrzewania sauny jest duży skok zużycia energii. Koncepcja wstępna 

zaspokoiłaby zaledwie 17% potrzeb pływalni. W projekcie należy rozpatrzeć możliwość zadaszenia 

parkingu, co dałoby większą możliwość montażu i większy odzysk energii dla pływalni. 

Radny R. Rozwadowski zauważył, że zadaszenie parkingów GOS kasuje możliwość organizowania 

imprez na ich terenie.  

Radny G. Słowiński zapytał, czy rozważane są turbiny wiatrowe, które zajmują mało miejsca i pracują 

przez cały rok łącznie z nocą. GOS K. Kustoń odpowiedziała, że nie było robionej koncepcji dla turbin 

wiatrowych, ale weźmie to pod uwagę. 

Przy omawianiu celowości wymiany membrany na dachu hali GOS (koszt ok 1,5 mln zł) przewodnicząca 

J. Radzięda zaznaczyła, że robienie tego zadania dla jednego koncertu Orkiestry Dętej rocznie mija się 

z celem. 

Ad. 6.  

Protokół z 22.03.2023 roku został przyjęty jednomyślnie. 

Protokół z 28.03.2023 roku został przyjęty 5 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 



Ad. 5 c.d. 

Członkowie komisji odbyli wizytację obiektów GOS w towarzystwie pani dyrektor K. Kustoń: basen, 

hala, Fit Athletica, boisko przy SP1.  

Ad. 7 - 8. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:         Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


